
Zapisnik 
 sa 40. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac  

održane 22. veljače 2021. godine 
 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac, gosp. Milan Kolar, Sazivom KLASA: 021-05/21-
01/01, URBROJ: 2137/15-01-21-1 od 17. veljače 2021. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Društvenom domu u Ferdinandovcu, Trg slobode 29, s početkom u 19

00
  sati. 

 
Na sjednici su bili nazočni članovi Opdinskog vijeda: 
1. Milan Kolar, predsjednik, 
2. Darko Marid, potpredsjednik, 
3. Franjo Potroško, 
4. Vjekoslav Grguljaš, 
5. Ivan Turbelija, 
6. Božidar Jendrijev, 
7. Josip Fuček, 
8. Ljubica Penezid, 
9. Damir Keber, 
10. Iva Maletid. 
 
Odsutni članovi: 
1. Miroslav Fuček. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletid, opdinski načelnik Opdine Ferdinandovac, 
- Branko Patačko, zamjenik opdinskog načelnika Opdine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Opdine Ferdinandovac, 
- Nadica Kolar, dipl. inf., voditeljica službe za opde, upravne i financijsko-računovodstvene poslove, 
- Stjepan Hrženjak, voditelj vlastitog komunalnog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti OF. 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Opdinskog vijeda, gosp. Milan Kolar, otvorio je 40. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac te je 

pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 40. sjednici Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac nazočno 10 (deset) članova 

Vijeda. Odsutan je član vijeda Miroslav Fuček koji je opravdao svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje 
odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje Zapisnik sa 39. sjednice 
Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac koja je održana 16. prosinca 2020. godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 39. sjednice Opdinskog vijeda Opdine 

Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 39. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac od 16. prosinca 2020. godine verificiran 

jednoglasno sa 10 (deset) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 40. sjednice. Da li ima nekih primjedbi ili prijedloga 

izmjena predloženog Dnevnog reda ? Bududi da nema,  dajem na usvajanje Dnevni red 40. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  
Konstatiram da je za 40. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“ usvojen 

sljededi: 

Dnevni red: 
1. Razmatranje  prijedloga i donošenje Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Opdine Ferdinandovac, 
2. Razmatranje  prijedloga i donošenje Poslovničke odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Opdinskog vijeda  
Opdine Ferdinandovac, 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Opdine 
Ferdinandovac, 
4.Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: 
Održavanje i modernizacija javne rasvjete na području Opdine Ferdinandovac u 2021. godini, ev. broj: 3/21, 
5. Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: 
Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste NC 22. u ulici Laz , ev. broj : 12/21, 
6. Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: 
Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste NC 2. u ulici Tolnica, ev. broj: 13/21, 
7. Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: 
Uređenje groblja i izgradnja centralnog križa na mjesnom groblju u Ferdinandovcu, ev. broj: 10/21, 
8. Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o sufinanciranju obnove kolnika dijela LC 26114, 
9. Razmatranje  prijedloga i donošenje Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na području 
Opdine Ferdinandovac, 



10. Razmatranje i usvajanje Izvješda o popisu imovine, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac sa stanjem 31. 
prosinca 2020. godine, 
11. Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima.   
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Opdine Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Opdine Ferdinandovac primili smo u 

materijalima za ovu sjednicu. Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Opdine Ferdinandovac utvrdio je Odbor 
za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac. Imenovani izvjestitelj pod ovom točkom 
Dnevnog reda je pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac. Dajem riječ pročelnici. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac : Izmjene i dopune Statuta Opdine Ferdinandovac nužne su radi 
usklađenja sa izmjenama Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi. Važnije novine odnose se na ukidanje funkcije 
zamjenika opdinskog načelnika te smanjenje broja članova opdinskog vijeda. Broj članova Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac 
smanjuje se sa 11 na 9 (devet) članova. U slučaju spriječenosti načelnika u obavljanju dužnosti zbog primjerice bolesti ili neke druge 
okolnosti, načelnika de privremeno zamjenjivati jedan od članova Opdinskog vijeda kojeg on imenuje na početku mandata. Sukladno 
navedenom, mijenjane su sve odredbe Statuta koje su se odnosile na funkciju zamjenika opdinskog načelnika te broj članova 
Opdinskog vijeda. Navedene izmjene stupaju na snagu stupanjem na snagu odluke Vlade RH o raspisivanju lokalnih izbora 2021. 
godine. Pored navedenog, sukladno Zakonu uvodi se mogudnost građana da predstavke i pritužbe te prijedloge akata podnose 
elektroničkim putem. Uvodi se mogudnost održavanja sjednica Opdinskog vijeda elektroničkim putem u posebnim okolnostima, kao 
što je primjerice situacija s koronavirusom.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Opdine Ferdinandovac. Tko je 
„ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Statutarnu odluku o izmjenama i dopunama Statuta Opdine Ferdinandovac.  
Statutarna odluka o izmjenama i dopunama Statuta Opdine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
  

Točka 2. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Poslovničke odluke o izmjenama i dopunama  

Poslovnika Opdinskog vijeda  Opdine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Poslovničke odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac 
primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Prijedlog Poslovničke odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Opdine Ferdinandovac 
utvrdio je Odbor za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac. Imenovani izvjestitelj pod 
ovom točkom Dnevnog reda je pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac. Dajem riječ pročelnici. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac: Izmjene i dopune Poslovnika Opdinskog vijeda Opdine 
Ferdinandovac nužne su, kao i pod prethodnom točkom Dnevnog reda, radi usklađenja sa izmjenama Zakona o lokalnoj i područnoj 
(regionalnoj) samoupravi. Mijenjane su odredbe Poslovnika koje su se odnosile na funkciju zamjenika opdinskog načelnika. 
Navedene izmjene stupaju na snagu stupanjem na snagu odluke Vlade RH o raspisivanju lokalnih izbora 2021. godine. Kao i u 
Statutu, uvodi se mogudnost održavanja sjednica Opdinskog vijeda elektroničkim putem u posebnim okolnostima. Novina je da 
konstituirajude sjednice predstavničkih tijela više ne sazivaju predstojnici područnih ureda državne uprave, obzirom da su navedeni 
uredi ukinuti, ved pročelnici upravnih odjela jedinica koji su nadležni za poslove predstavničkog tijela, u našem slučaju pročelnik 
JUO.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Poslovničke odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Opdinskog vijeda Opdine 
Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Poslovničku odluku o izmjenama i dopunama Poslovnika Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac.  
Poslovnička odluka o izmjenama i dopunama Poslovnika Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac nalazi se u 

privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
  
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 

Točka 3. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora  

u vlasništvu Opdine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Opdine Ferdinandovac primili smo 
u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 



OPDINSKI NAČELNIK objasnio da je nova Odluka o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Opdine 
Ferdinandovac usklađena sa posljednjim izmjenama Zakona o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora. U vedem dijelu zadržane su 
odredbe dosadašnje Odluke. Značajnija izmjena odnosi se cijenu zakupnine po m2 prostora. Cijene zakupnine propisane trenutno 
važedom Odlukom za ugostiteljske objekte izrazito su niske te bi time Opdina bila na gubitku u odnosu na dosadašnju cijenu zakupa. 
Navedeno je važno regulirati pravovremeno jer demo uskoro raspisivati javni natječaj za zakup poslovnog prostora na Trgu slobode 
36 (ugostiteljski objekt), obzirom da je s dosadašnjim zakupnikom raskinut ugovor. Kao i u trenutno važedoj Odluci javni natječaj 
provodi povjerenstvo na transparentan način i pod jednakim uvjetima za sve zainteresirane ponuditelje. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
FRANJO POTROŠKO, član, postavio je pitanje vezano uz vlasništvo terasa objekta na Trgu slobode 36. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da je terasa s prednje strane vlasništvo Opdine. Ulaganje u terasu izvršio je dosadašnji 

zakupnik kao ugovornu obvezu iz ugovora o zakupu. Montažna terasa vlasništvo je dosadašnjeg zakupnika. 
VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: Da li se Odluka odnosi i na udruge ? 
OPDINSKI NAČELNIK: Ne, davanje u zakup poslovnog prostora udrugama regulirano posebnim pravilnikom. 
PREDSJEDNIK: Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje 

prijedlog Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Opdine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko 
je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Opdine Ferdinandovac.  
Odluka o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Opdine Ferdinandovac nalazi se u privitku 

ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 

Točka 4. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: 

Održavanje i modernizacija javne rasvjete na području Opdine Ferdinandovac u 2021. godini, ev. broj: 3/21 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Održavanje i 
modernizacija javne rasvjete na području Opdine Ferdinandovac u 2021. godini, ev. broj: 3/21 primili smo u materijalima za ovu 
sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPDINSKI NAČELNIK objasnio da je stručno povjerenstvo za jednostavne nabave provelo postupak jednostavne nabave 
zamolio za obrazloženje članicu stručnog povjerenstva, pročelnicu JUO Opdine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac: Postupak jednostavne nabave proveden je slanjem poziva za 
dostavu ponuda na e-mail adrese 3 (tri) gospodarska subjekta. U roku za dostavu ponuda pristigla je jedna ponuda. Ponuda tvrtke 
ELEKTRO ŠOK d.o.o. iz Podravskih Sesveta koja udovoljava svim uvjetima Poziva. Predlaže se sklapanje ugovora o nabavi usluge u 
vrijednosti 120.000,00 kuna (bez PDV-a). 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Održavanje i 
modernizacija javne rasvjete na području Opdine Ferdinandovac u 2021. godini, ev. broj: 3/21. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Održavanje i modernizacija javne 
rasvjete na području Opdine Ferdinandovac u 2021. godini, ev. broj: 3/21.  

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Održavanje i modernizacija javne 
rasvjete na području Opdine Ferdinandovac u 2021. godini, ev. broj: 3/21 nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: 

Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste NC 22. u ulici Laz , ev. broj : 12/21 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela 
nerazvrstane ceste NC 22. u ulici Laz , ev. broj : 12/21 primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPDINSKI NAČELNIK objasnio da je radovima obuhvadeno asfaltiranje dijela ceste dužine oko 340 metara. Stručno 
povjerenstvo za jednostavne nabave provelo postupak jednostavne nabave zamolio za obrazloženje članicu stručnog povjerenstva, 
pročelnicu JUO Opdine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac: Postupak jednostavne nabave proveden je slanjem poziva za 
dostavu ponuda na e-mail adrese 3 (tri) gospodarska subjekta. Procijenjena vrijednost nabave iznosila je 160.000,00 kuna bez PDV-
a. U roku za dostavu ponuda pristigle su dvije  ponude. Ponuda tvrtke Ceste d.d. Bjelovar i ponuda tvrtke PZC d.o.o. Bjelovar. Obje 
ponude valjane su i prihvatljive jer ispunjavaju sve uvjete iz Poziva za dostavu ponuda. Ponude su rangirane prema kriteriju najniže 
cijene te je sukladno navednom najpovoljnija ponuda ona tvrtke Ceste d.d. Bjelovar s ponuđenim iznosom od 150.434,70 kuna bez 
PDV-a, odnosno 188.043,38 kuna s PDV-om. Predlaže se donošenje Odluke kao u materijalima. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: 
Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste NC 22. u ulici Laz , ev. broj : 12/21. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   



  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane 
ceste NC 22. u ulici Laz , ev. broj : 12/21.  

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane 
ceste NC 22. u ulici Laz , ev. broj : 12/21nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 
 

Točka 6. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: 

Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste NC 2. u ulici Tolnica , ev. broj : 13/21 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela 
nerazvrstane ceste NC 2. u ulici Tolnica , ev. broj : 13/21 primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom 
načelniku. 

OPDINSKI NAČELNIK objasnio da je radovima obuhvadeno asfaltiranje dijela ceste u dužini oko 560 metara. Navodi da se 
svim mještanima nastoji osigurati asfalt pred kudom te se s obzirom na veliku vrijednost radova svake godine asfaltira dio neke 
nerazvrstane ceste sukladno mogudnostima proračuna. Stručno povjerenstvo za jednostavne nabave provelo postupak jednostavne 
nabave zamolio za obrazloženje članicu stručnog povjerenstva, pročelnicu JUO Opdine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac: Postupak jednostavne nabave proveden je slanjem poziva za 
dostavu ponuda na e-mail adrese 3 (tri) gospodarska subjekta. Procijenjena vrijednost nabave iznosila je 264.000,00 kuna bez PDV-
a. U roku za dostavu ponuda pristigle su dvije  ponude. Ponuda tvrtke Ceste d.d. Bjelovar i ponuda tvrtke PZC d.o.o. Bjelovar. Obje 
ponude valjane su i prihvatljive jer ispunjavaju sve uvjete iz Poziva za dostavu ponuda. Ponude su rangirane prema kriteriju najniže 
cijene te je sukladno navednom najpovoljnija ponuda ona tvrtke Ceste d.d. Bjelovar s ponuđenim iznosom od 252.249,19 kuna bez 
PDV-a, odnosno 315.249,19 kuna s PDV-om. Predlaže se donošenje Odluke kao u materijalima. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: 
Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste NC 2. u ulici Tolnica , ev. broj : 13/21. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane 
ceste NC 2. u ulici Tolnica , ev. broj : 13/21.  

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane 
ceste NC 2. u ulici Tolnica , ev. broj : 13/21nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 
 

Točka 7. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Uređenje 

groblja i izgradnja centralnog križa na mjesnom groblju u Ferdinandovcu, ev. broj: 10/21 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Uređenje groblja i 
izgradnja centralnog križa na mjesnom groblju u Ferdinandovcu, ev. broj: 10/21, primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem 
riječ opdinskom načelniku. 

OPDINSKI NAČELNIK objasnio da je radovi obuhvadaju izradu centralnog križa na mjesnom groblju te popratne radove koji 
uključuju izradu staze do centralnog križa,  izmještanje betonskog dijela za smještaj kontejnera za otpad te dijela ograde oko 
groblja, betoniranje novog dijela za smještaj kotejnera. Križ de biti izrađen od kamena, u podnožju de biti spomen ploča. Stručno 
povjerenstvo za jednostavne nabave provelo postupak jednostavne nabave zamolio za obrazloženje članicu stručnog povjerenstva, 
pročelnicu JUO Opdine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac: Postupak jednostavne nabave proveden je slanjem poziva za 
dostavu ponuda na e-mail adrese 3 (tri) gospodarska subjekta. Procijenjena vrijednost nabave iznosila je 88.000,00 kuna bez PDV-a. 
U roku za dostavu ponuda pristigle su tri  ponude. Ponuda tvrtke Bajer građenje d.o.o. Kalinovac isključena je jer nisu ispunjeni svi 
uvjeti iz javnog poziva. Ponude tvrtki Komfort d.o.o. Zagreb i Dinamik d.o.o. Novo Virje valjane su te su rangirane temeljem kriterija 
najniže cijene. Sukladno navednom najpovoljnija ponuda ona tvrtke Dinamik d.o.o. Novo Virje s ponuđenim iznosom od 84.712,50 
kuna bez PDV-a, odnosno 105.890,63 kuna s PDV-om. Predlaže se donošenje Odluke kao u materijalima. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
FRANJO POTROŠKO, član : Da li de biti problema s micanjem ograde i premještanjem kontejera. Dok se radila ograda bilo 

je govora o zemljištu do groblja da nisu riješeni imovinsko pravni odnosi te stoga oko tog dijela nije izrađena ograda. 
OPDINSKI NAČELNIK: Zemljište je u vlasništvu Opdine. Ograda nije išla oko tog dijela groblja jer nije bilo potrebe za 

proširenjem groblja s obzirom da na postojedem dijelu groblja ima dovoljno grobnih mjesta. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje 

prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Uređenje groblja i izgradnja centralnog križa na 
mjesnom groblju u Ferdinandovcu, ev. broj: 10/21. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Uređenje groblja i izgradnja 
centralnog križa na mjesnom groblju u Ferdinandovcu, ev. broj: 10/21.  



Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Uređenje groblja i izgradnja 
centralnog križa na mjesnom groblju u Ferdinandovcu, ev. broj: 10/21 nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 8. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o sufinanciranju obnove kolnika dijela LC 26114 

 
PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o sufinanciranju obnove kolnika dijela LC 26114 primili smo u materijalima za ovu 

sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio da se radi o lokalnoj cesti koju održava Županijska uprava za ceste Koprivničko-križevačke 

županije. S obzirom da se radi o lokalnoj cesti takve ceste su zadnje u prioritetima ŽUC-a. Više se radi na održavanju županijskih 
cesta. ŽUC je ponudio nama i okolnim opdinama kompromis vezano uz održavanje lokalnih cesta na način da se krene  u popravke 
asfaltnih kolnika tih cesta uz sufinanciranje od strane opdina. Svaka opdina bi sufinancirala 20% troška i time bi se obuhvatio znatno 
vedi dio kolnika od onog koji bi ŽUC mogao samostalno financirati. Na našem području radovima bi bio obuhvaden popravak kolnika 
u Lepoj Gredi, dužine cca 1200 m (približno od Ribičkog doma do Vatrogasnog doma u Lepoj Gredi). S obzirom da se radi o cesti koja 
je na području naše Opdine predlažem da se odobri sufinanciranje. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
JOSIP FUČEK, član: Da li se probalo razgovarati s INA-om vezano uz ulaganje u popravke lokalnih cesta ? Predlažem da se 

INA-i uputi dopis. 
OPDINSKI NAČELNIK : Predstavnici INA-e bili su u Opdini prije Božida. Razgovarali smo o toj temi, ali spominjali su samo 

održavanje cesta šljunkom koji bi osigurali oni, a Opdina grejder. Asfaltiranje nisu spremni sufinancirati.  
PREDSJEDNIK: Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje 

prijedlog Odluku o sufinanciranju obnove kolnika dijela LC 26114. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o sufinanciranju obnove kolnika dijela LC 26114.  
Odluka o sufinanciranju obnove kolnika dijela LC 26114 nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 

sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 9. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite  

na području Opdine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na području Opdine Ferdinandovac 
primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPDINSKI NAČELNIK objasnio da je Opdina suočena s problemom nedostatka liječnika opde prakse na puno radno vrijeem i 
na neodređeno. Trenutno navedeni posao nekoliko dana u tjednu radi liječnik koji je ved u mirovini. Program je usmjeren na 
zapošljavanje doktora medicine na puno radno vrijeme na neodređeno. Ispladivala bi se poticajna naknada za svaku godinu u neto 
iznosu od 50.000,00 kuna pod uvjetom rada minimalno do kraja kalendarske godine za koju je ostvareno pravo na poticajnu 
naknadu. Ako se zaposli tijekom kalendarske godine za tu godinu ostvaruje pravo na razmjerni dio poticajne naknade. Svake godine 
bi se raspisao javni poziv na koji se doktor može javiti. Ako ostvari pravo na poticajnu naknadu prije isplate iste predaje Opdini 
bjanko zadužnicu kao osiguranje u slučaju da ne ispuni obvezu ostanka u radnom odnosu na puno radno vrijeme na neodređeno do 
minimalno kraja kalendarske godine. Natječaj za zapošljavanje provodi Dom zdravlja Koprivničko-križevačke županije. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
DARKO MARID, član: Da li se razmišljalo o tome da se obveza ostanka na radnom mjestu odredi za više godina. Da se ne 

dogodi da dođe mladi doktor koji bi se učio taj posao na našim mještanima, ostvario pravo na naknadu te nakon godine dana otišao 
s tog radnog mjesta na specijalizaciju, a Opdina bi opet ostala bez doktora. 

OPDINSKI NAČELNIK : Razmišljali smo da uvedemo višegodišnju obvezu, ali u konzultacijama sa zdravstvenom strukom 
došli smo do zaključka da se vjerojatno nitko ne bi javio na natječaj te bi ostali bez doktora. 

PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje 
prijedlog Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na području Opdine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac s 9 (devet) glasova „ZA“ i 1 (jednim) glasom „SUZDRŽAN“ 
  d o n i j e l o : 

Program mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na području Opdine Ferdinandovac.  
Program mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na području Opdine Ferdinandovac nalazi se u 

privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 10. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 10. 
Razmatranje i usvajanje Izvješda o popisu imovine, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac  



sa stanjem 31. prosinca 2020. godine 
 

PREDSJEDNIK: Izvješde o popisu imovine, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2020. 
godine primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPDINSKI NAČELNIK objasnio da se radi o izvješdu inventurne komisije koje se izrađuje svake godine sa stanjem na dan 31. 
prosinca. Zamolio za detaljnije obrazloženje voditeljicu računovodstva Opdine. 

NADICA KOLAR, dipl. inf., voditeljica službe za opde, upravne i financijsko-računovodstvene poslove, objasnila je da je 
Izvješdem prikazana sva imovina, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2020. godine, uključujudi i 
dana i primljena jamstva. Vezano uz obveze Opdine na dan 31.12. radi se o računima za režije za prosinac koji su stigli tek u siječnju 
2021. i pladama za prosinac. Opdina se nije zaduživala. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: Da li su otpisana potraživanja prema dužnicima sukladno odluci Opdinskog vijeda donesenoj u 

prosincu prošle godine. 
NADICA KOLAR, dipl. inf., voditeljica službe za opde, upravne i financijsko-računovodstvene poslove: Da, ta potraživanja su 

otpisana. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje 

Izvješde o popisu imovine, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2020. godine. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o popisu imovine, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac sa stanjem 31. 
prosinca 2020. godine.  

Zaključak o usvajanju Izvješda o popisu imovine, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac sa stanjem 31. 
prosinca 2020. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 11. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 11. 

Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima 
 

 PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 
 OPDINSKI NAČELNIK obavijestio Vijede o natječajima za radna mjesta u Dječjem vrtidu te da de u ožujku biti održana iduda 
sjednica Opdinskog vijeda. 
 BOŽIDAR JENDRIJEV, član, upozorio da su na kapelici u Lukinom Mekišu otpali klobuci. 
 IVAN TURBELIJA, član, upozorio na potrganu ogradu oko mosne vage. 
 DAMIR KEBER, član: Da li se planira nastavak gradnje ceste u Gajcu (naselje Brodid). 
 OPDINSKI NAČELNIK: Da, planiran je nastavak gradnje ceste u ovoj godini. 
 FRANJO POTROŠKO, član: Kad de biti cijepljenje protiv korona virusa na području Opdine ? 
 OPDINSKI NAČELNIK: Cijepljenje de biti organizirano na području Opdine najvjerojatnije u ožujku i to u Društvenom domu. 
Trenutno su u tijeku upisi pacijenata za cijepljenje temeljem čega de liječnici odrediti prioritetne skupine (rizične skupine, stariji od 
65 godina...). 
 DAMIR KEBER, član: Da li se zna u kojoj je fazi projekt aglomeracije ? 
 OPDINSKI NAČELNIK: U tijeku je ponovljeni postupak javne nabave s obzirom da su u prvom postupku sve ponude bile 
iznad procijenjene vrijednosti. Pregovara se s Hrvatskim vodama vezano uz osiguranje dodatnih sredstava za projekt. 
 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Bududi da nema. Završavam sjednicu Opdinskog vijeda 
Opdine Ferdinandovac u 20:16 sati. 
 
ZAPISNIČAR:                                                                                                  PREDSJEDNIK: 
Helena Smrček                                                                                                         Milan Kolar 


